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رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری فردیس:
خارج کردن جسم فلزی از دست کودکی در فردیس

حسین عاشوری ، اظهار کرد: در پی تماس 
شهروندان با ســامانه ۱۲۵ سازمان آتش 
نشانی و خدمات ایمنی شهرداری فردیس 
مبنی بر گیر نمودن اشــیا فلزی در دســت 
کودک، سریعا یک دستگاه خودروی عملیاتی 
به همراه ۳ نفر آتش نشان از ایستگاه ۱۰۲ به 

محل حادثه اعزام شدند.
وی ادامه داد: مشاهده شد که یک عدد شئ آهنی در 

انگشت دست چپ کودکی گیر نموده است که نیروها در حضورعوامل درمانگاه و کادر پزشکی 
اقدام به برش شئ آهنی کرده و آن را از دست کودک خارج نمودند و فرد تحویل عوامل درمانگاه 
شد.به گفته رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری فردیس، این ماموریت به مدت 

سی و دو دقیقه به طول انجامید.

 بانک اطلاعاتی اشتغالزایی بنیاد برکت
 در ایلام قابل راستی آزمایی است

ایلام - خبرنگار امروز - مدیرکل ستاد اجرایی 
فرمان حضرت امام )ره( ایلام با بیان اینکه 
سال گذشته پنج هزار و ۲۰7 فرصت شغلی 
توسط بنیاد برکت در استان ایلام ایجاد شده 
است، گفت: بانک اطلاعاتی اشتغالزایی بنیاد 

برکت در ایلام قابل راستی آزمایی است.
محمد زارع  با اعلام این خبر اظهار داشت : بنیاد برکت 
یکی از نهادهای زیرمجموعه ستاد اجرایی فرمان حضرت 

امام )ره(، برای اشــتغالزایی و محرومیت زدایی در استان تلاش می کند.وی با اشاره به اینکه 
ســال گذشته پنج هزار و 207 فرصت شغلی توســط بنیاد برکت در استان ایجاد شده است، 
بیان کرد: تمامی اطلاعات موجود طرح های اشــتغالزایی ایجاد شده در بانک اطلاعاتی بنباد 
برکت موجود است. مدیرکل ســتاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( ایلام تصریح کرد: برای 
راســتی آزمایی آمارهای اشتغال در بنیاد برکت آماده همکاری با رسانه ها هستیم و حاضریم 
بانک اطلاعاتی طرح های ایجاد شده را در اختیار منتقدان قرار دهیم.زارع تاکید کرد: 80 درصد 
طرح های اشتغالزایی بنیاد برکت در استان ایلام در روستاها ایجاد شده که مهمترین هدف آن 
بازگشت مردم به روستاهاست.وی تصریح کرد: کارگروه اشتغال بنیاد برکت در روستاها با حضور 
خود معتمدان و دهیاران روستاها انجام و حتی چند مرحله برای پرداخت تسهیلات راستی آزمایی 
صورت می گیرد.مدیرکل ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( ایلام خاطرنشان کرد: تسهیلات 

پرداختی توسط بنیاد برکت با سود 4 درصد و با بازپرداخت پنج ساله صورت می گیرد

اجرای پروژه های راهسازی استان گلستان با استفاده 
از ظرفیت پیمانکاران بومی در اولویت قرار گرفته است

مهندس مهدی ملک با اشاره به اینکه استفاده از ظرفیت پیمانکاران بومی 
در اجرای پروژه های راهســازی در استان، نقش تعیین کننده ای در توسعه 
اقتصادی و موضوع اشتغال دارد، اظهار کرد: طی سال های اخیر بکارگیری 
و اســتفاده از ظرفیت پیمانکاران بومی در اجرای پروژه های راهسازی مورد 

توجه قرار گرفته است.
رئیس شورای هماهنگی امور راه و شهرسازی گلستان ادامه داد: خوشبختانه نتیجه این اعتماد، 
توسعه و ارتقا به موقع زیرساخت های محورهای مواصلاتی در استان می باشد.وی با بیان اینکه 
اجرای دقیق پروژه ها نیازمند یک تعامل دوســویه بین اداره کل راه و شهرسازی و پیمانکاران 
بومی است، گفت: با بهره گیری از شناسایی توانمندی پیمانکاران و برگزاری مناقصات به موقع 
و اجرای تعهدات طرفین، می توان در برنامه ریزی دقیق پروژه ها برابر زمان بندی موفق عمل 
کرد.مهندس ملک همچنین تصریح کرد: پروژه ها و برنامه های راهسازی در قالب چند گروه 
مشخص، تعریف و تدوین شده، و هر کدام از پروژه های راهسازی بر حسب تخصص و پشتیبانیِ 
مالی و ضوابط برگزاری مناقصه، به پیمانکار معین واگذار شــده است.وی با اشاره به اینکه در 
حال حاضر 12  پیمانکاران بومی استان در حوزه راهسازی با اداره کل راه و شهرسازی گلستان 
همکاری دارند گفت: این امر علاوه بر اهمیت توسعه اقتصادی و معیشت مردم استان، به لحاظ 
اشــتغالزایی نیز از اهمیت بالایی برای استان برخودار است.مهندس ملک در ادامه اظهار کرد: 
حمایت از تولیدکنندگان و پیمانکاران بومی همواره مورد تاکید استاندار بوده و در مناقصات و 
بکارگیری پروژه های عمرانی امتیاز بومی بودن لحاظ می شود تا حمایتی از تولیدکنندگان و 

اشتغال استان باشد.

 ادغام شرکتهای دانش بنیان وصنایع 
باعث بهره وری بیشتر می شود

یزد- صادقی مقدم- نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه یزد گفت: ادغام 
شرکت های دانش بنیان و صنایع در نهایت باعث صرفه جویی و بهره وری 

بیشتر صنعت و شرکت های دانش بنیان می شود.
  آیت الله محمدرضا ناصری در دیدار با سرپرست شرکت شهرک های صنعتی استان یزد با اشاره 
به اینکه مجموعه شرکت شهرک های صنعتی باعث ایجاد نظم در حوزه صنعت شده است افزود: 
این نظم باید به گونه ای باشد که در کیفیت صنایع نیز تاثیر بگذارد و به سمت حوزه دانش بنیان 
و گسترش صنایع پاک نیز حرکت کند.وی افزود: در صنایع بزرگ باید به مبحث زمین بیش از 
گذشته توجه شود، زیرا در این صنایع متراژ زمین بسیار زیاد است و برخی از افراد ممکن است از 
این موضوع سوء استفاده کنند.امام جمعه یزد ادامه داد: برای این صنایع بزرگ باید روشی اتخاذ 
شود که زمین در تملک دولت باقی بماند و مالک صنعت به عنوان مستاجر در زمین مربوطه به 
فعالیت بپردازد، اما تا زمانی که صاحب صنعت در آن مکان مشغول به فعالیت صنعتی است، اجاره 
بهایی بابت زمین از فرد گرفته نشودوی با اشاره به صنایع کوچک عنوان کرد: در صنایع کوچک 
که به نوعی سیر زندگی تعداد کمی از افراد به آن صنعت وابسته است، این موضوع باید متفاوت 

باشد به گونه ای که صاحب صنعت باید بتواند امرار معاش کند و آسیب نبیند.

 آغاز عملیات  اجرایی نصب یک ترانس
 با ظرفیت ۱۲۵ مگاولت آمپر در پست اهواز یک

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان 
از آغاز عملیات اجرایی نصب یک ترانس با 
ظرفیت ۱۲۵ مگاولت آمپر در پست اهواز یک 

خبر داد.
محمود دشــت بزرگ در بازدید از پست اهواز یک بیان 
کرد: یکی از ترانس های پست مذکور به علت حادثه از مدار 
خارج شده که در کمترین زمان ممکن با حضور گروه های 
عملیاتی، عملیات جایگزینی ترانس آسیب دیده آغاز شده 

اســت.وی افزود: یک دستگاه ترانس 12۵ مگاولتی در حال مونتاژ در پست اهواز یک بوده و با 
کار شبانه روزی بنا است در مدت زمان یک هفته وارد مدار شود.مدیرعامل شرکت برق منطقه ای 
خوزستان با بیان اینکه پست 2۳0 به 1۳2 و ۳۳ کیلوولت اهواز 4۶0 مگاولت آمپر ظرفیت دارد، 
تصریح کرد: این پست نقش ویژه ای در تغذیه پست های 1۳2 کیلوولت مرکز شهر اهواز دارد و بار 
خانگی و صنایع این منطقه مهم شهر را تامین می کند.دشت بزرگ با بیان اینکه هزینه ترانس و 
عملیات نصب و راه اندازی آن حدود هزار میلیارد ریال است، توضیح داد: حادثه در صنعت برق به 
علت عملکرد فنی تجهیزات، پرباری و یا فرسودگی آنها امری ناگزیر و بعضا هزینه ساز است با این 
وجود این آمادگی وجود دارد تا در کمترین زمان تجهیزات قدیمی با تجهیزات نو و به روز جایگزین 
شود تا در امر برق رسانی به مشترکین مشکلی به وجود نیاید.وی با درخواست از مشترکین برای 
مدیریت مصرف برق، اضافه کرد: با همراهی مشترکین در کاهش مصرف برق، همانند سال های 
قبل تلاش می شــود که عبور موفق و بدون خاموشی را به ثبت برسانیم.شرکت برق منطقه ای 

خوزستان مسئولیت انتقال برق در دو استان خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارد.

درخشش شرکت گاز مازندران در مسابقات قرآن و نهج البلاغه
نمایندگان قرآنی شرکت گاز مازندران توانستند دو رتبه برتر کشور را در رشته های 
قرائت تحقیق و مفاهیم قرآن کریم در مرحله نهایی چهاردهمین دوره مسابقات 
قرآن کریم و نهج البلاغه )بهار در بهار( ویژه کارکنان و همسران کارکنان شرکت 

ملی گاز ایران کسب نمایند.
سید حمزه عمادی مسئول دارالقرآن شرکت گاز مازندران با اشاره به اینکه مرحله نهایی چهاردهمین 
دوره مسابقات قرآن کریم و نهج البلاغه موسوم به »بهار در بهار« به میزبانی شرکت گاز استان مازندران 
از دوم تا پنجم خردادماه در مجتمع ورزشی و آموزشی نفت محمودآباد برگزار شد، اظهار کرد: مسابقات 
قرآن ویژه کارکنان و همسران کارکنان شرکت ملی گاز ایران با حضور بیش 220 نفر از برگزیدگان 
سراسر کشور و از جمله پنج نماینده شرکت گاز مازندران برگزار شد.وی با اشاره به افتخارآفرینی نمایندگان 
شرکت گاز مازندران در این دوره از مسابقات، ادامه داد: »سید رضا میرزاآقایی« در رشته قرائت تحقیق 
حائز مقام سوم کشور شد؛ همچنین » مهدیس رضایی خنکدار« در رشته مفاهیم قرآن کریم مقام سوم 
کشور را کسب کرد.در مراسم اختتامیه این مسابقات که با حضور مسئولین برگزاری مسابقات  انجام  شد، 

برگزیدگان برتر هر رشته بویژه نمایندگان گاز مازندران با دریافت لوح تقدیر مورد تجلیل قرار گرفتند.

اخبار کوتاه 

مدیرعامل شــرکت بــرق منطقه ای 
افزایش هزار مگاواتی  از  خوزســتان 

مصرف برق در خوزستان خبر داد.
محمود دشت بزرگ گفت: در دوشنبه 8 خرداد 
مصرف برق در خوزســتان حدود هزار مگاوات 
نسبت به مدت مشابه در سال قبل افزایش پیدا 
کرده است.وی افزود: مصرف شبکه برق خوزستان 
در روز دوشنبه به 7 هزار و ۶۹2 مگاوات رسید که 
در مقایسه ۶ هزار و 708 مگاوات مدت مشابه در 
سال قبل، 14.7 درصد رشد داشته است.مدیرعامل 

شرکت برق منطقه ای خوزستان تصریح کرد: مصرف شبکه برق خوزستان در روز 
یکشنبه نیز به 7 هزار و ۵28 مگاوات رسید که در مقایسه ۶ هزار و 487 مگاوات 
مدت مشابه در ســال قبل، هزار و 41 مگاوات افزایش مصرف را نشان می دهد.
دشت بزرگ بیان کرد: با توجه به ثبت دماهای بالای 40 درجه، این افزایش مصرف 
که معادل تولید یک نیروگاه بزرگ مقیاس بوده، مربوط به بخش خانگی و استفاده 

از وســایل سرمایشــی ) کولر( است.وی گفت: 
خوزستان بیش از یک میلیون و 700 هزار مشترک 
بخش خانگی دارد که از وسایل سرمایشی استفاده 
می کنند و همین بار سرمایشــی، مصرف عمده 
شبکه برق خوزستان را تشکیل می دهد.مدیرعامل 
شرکت برق منطقه ای خوزستان با تاکید بر لزوم 
رعایت الگوی مصرف برای حفظ پایداری شبکه 
برق، تصریح کرد: اگر هر کدام از مشترکین دمای 
کولر خود را بر روی نقطه آسایش 24 درجه تنظیم 
و هر کولر غیرضروری را که ۳ کیلووات مصرف 
دارد از مدار خارج کنند، مصرف شبکه برق استان به تعادل می رسد و از خاموشی های 
ناخواسته جلوگیری می شود.دشت بزرگ با اشاره به پیش بینی وقوع دماهای ۵0 درجه 
در خوزستان مردم را به مدیریت مصرف برق و دریافت مشوق و پاداش صرفه جویی 
در مصرف دعوت و از آنها خواســت به مانند سال های قبل یار و یاور تلاشگران 

صنعت برق در حفظ پایداری شبکه برق باشند.

کرمانشــاه - الهه فرهادی : مدیرکل 
راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
کرمانشاه گفت: طی ۲ ماهه سال جاری 
۲۹ هزار مســافر از پایانــه مرزی 

خسروی تردد کرده اند.
فریبرز کرمی گفت: طی فروردین و اردیبهشت 
ماه ســال جاری 2۹ هــزار مســافر ایرانی و 
 خارجی از پایانه مرزی خسروی تردد کرده اند.

وی افزود: ورودی مســافر ایرانی در فروردین و 
اردیبهشت ماه سال جاری 8 هزار نفر و ورودی 
مسافر اتباع خارجی ۶ هزار و 148 نفر بوده است.

کرمی مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان کرمانشاه اظهارداشت: 
خروجی مســافر ایرانی از پایانه مرزی خســروی طی 2 ماهه ســال جاری 
 نزدیک بــه 10 هزار نفر و خروجی مســافر عراقی ۵ هزار نفر بوده اســت.
وی افــزود: تــردد ورودی و خروجــی از پایانه مرزی خســروی در 2 ماهه 

گذشــته 2۹ هزار نفر بوده اســت و ســاعات 
مجــاز خــروج از پایانه مرزی خســروی به 
عــراق، روزانــه از 7 صبح تــا 17 بعدازظهر 
اســت و در این ســاعات زائران می توانند با 
 داشــتن گذرنامه معتبر از مرز بــه عراق تردد 

کنند.
فریبرز کرمی مدیرکل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای استان کرمانشاه افزود: هم اکنون تعداد 
زائران به صورت روزانه از پایانه مرزی خسروی 
برای عزیمت به عراق متغیر است و خروج زائران 
 از این گذرگاه بین المللی نیز هم انفرادی و هم به صورت کاروانی انجام می شود.
وی در پایان درباره تردد زوار در اربعین از پایانه مرزی خسروی گفت: با روحیه ای 
که در مسئولان برای آماده سازی شرایط و زیرساخت های لازم برای تردد زائران 
اربعین حسینی)ع( وجود دارد، تلاش می شود با هماهنگی های لازم امسال شاهد 

تردد بخش زیادی از زائران از پایانه مرزی خسروی باشیم.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان کرمانشاه خبرداد:مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان خبر داد:

تردد ۲۹ هزار مسافر از پایانه مرزی خسرویافزایش هزار مگاواتی مصرف برق در خوزستان

اصفهان_محسن راعی: معاون محیط زیست و خدمات شهری 
شهردار اصفهان گفت: نخستین ساختمان انرژی مضاعف کشور با 
تولید سالانه ۱۸۰ هزار کیلووات ساعت برق به ارزش ۳۳۰ میلیون 

تومان، در منطقه ۱۳ شهرداری این کلانشهر ایجاد شده است.
مهدی بقایی اظهار کرد: در رده بندی ساختمان ها به لحاظ مصرف انرژی، رده 
نخست به ساختمان هایی اختصاص دارد که »دوستدار انرژی« نامیده و تا حدود 
20 درصد از انرژی آن ها به صورت پاک تأمین می شــود.وی با بیان اینکه رده 
دوم شامل ســاختمان های »سبز« است که میزان صرفه جویی را به ۵0 درصد 
رسانده است، افزود: ساختمان های »انرژی صفر« با هم تراز کردن انرژی مصرفی و 
انرژی تولیدی در رده بعدی ساختمان ها قرار دارد و در رده چهارم نیز ساختمان های 
»انرژی مضاعف« به شــمار می رود که انرژی تولیدی خود را به بیش از انرژی 

مصرفی رسانده است.
ایجاد ۲ ساختمان »انرژی صفر« در سال های گذشته

معاون محیط زیست و خدمات شهری شهردار اصفهان گفت: شهرداری اصفهان 
از سال 1۳۹1 نسبت به ایجاد ساختمان انرژی صفر اقدام کرد؛ آن زمان شرکتی از 

کشور آلمان این طرح را ارائه داد تا به صورت آزمایشی در ساختمان خدمات شهری 
منطقه 1۳ اجرا شود، اما طرح به سرانجام نرسید تا اینکه در دوره پنجم مدیریت 

شهری، ساختمان خدمات شهری منطقه هشت به انرژی صفر رسید.
وی با بیان اینکــه در حال حاضر این طرح به صورت کامل تر در ســاختمان 
خدمات شهری منطقه 1۳ اجرا شده است، اظهار کرد: در این ساختمان که در رده 
ساختمان های »انرژی مضاعف« قرار دارد، شیشه ها به صورت سه جداره طراحی 

شــده است و بین همه شیشه ها یک فضای خالی وجود دارد که منجر به ایجاد 
فضای گلخانه ای در ساختمان می شود و هدر رفت انرژی را به صفر می رساند.

بقایی ادامه داد: استفاده از مصالح عایق، استفاده از لامپ های کم مصرف، تنظیم 
دقیق رادیاتورها و سایر بخش های مرتبط با مصرف برق از دیگر اقدامات انجام 

شده در این ساختمان است.
 تولید سالانه ۱۸۰ هزار کیلووات ساعت برق 

در ساختمان انرژی مضاعف
معاون محیط زیســت و خدمات شهری شهردار اصفهان با بیان اینکه دیماند 
)میزان برق مورد نیاز تأسیسات ساختمانی( در ساختمان خدمات شهری منطقه 1۳ 
از 2۵ به 18 کیلووات تقلیل یافته است، اضافه کرد: با نصب پنل های خورشیدی 
روی بام ساختمان و سقف سایبانی که برای خودروها تعبیه شده است، موفق شدیم 
به 10 کیلووات برق تولیدی این ساختمان، ۵۵ کیلووات دیگر هم اضافه کنیم و 
میزان آن را به ۶۵ کیلووات برسانیم.وی تاکید کرد: در ساختمان انرژی مضاعف 
70 هزار کیلووات ساعت برق در سال صرفه جویی می شود و تولید برق در آن به 
180 هزار کیلووات ساعت در سال رسیده است.بقایی با اشاره به هزینه های مورد 

نیاز برای تأمین تأسیسات تولید انرژی پاک در این ساختمان خاطرنشان کرد: بالغ 
بر یک میلیارد و ۹۵0 میلیون تومان برای پنل های خورشیدی و حدود 400 میلیون 
تومان برای بهینه سازی این ساختمان هزینه شده است که در مجموع به هزینه ای 
حدود دو میلیارد و ۵00 میلیون تومان می رسد؛ همچنین درآمد سالیانه از طریق 
تولید برق در این ساختمان بالغ بر ۳۳0 میلیون تومان است که با کسر هزینه های 
صرف شده به سودی بالغ بر 220 میلیون تومان می رسیم.معاون محیط زیست 
و خدمات شــهری شهردار اصفهان، مشارکت با شرکت های دانش بنیان، تولید 
روشنایی با استفاده از آئینه و عایق بندی حرارتی ساختمان را از ویژگی های مهم این 
طرح برشمرد و گفت: یکی از نکات قابل توجه در ساختمان انرژی مضاعف منطقه 
1۳، استفاده از یک لوستر ویژه است که از طریق یک آئینه و بدون استفاده از انرژی 
برق، نور را به سایر نقاط ساختمان منعکس می کند.وی ادامه داد: این طرح از سوی 
یک شرکت دانش بنیان جوان ارائه و به صورت آزمایشی در این ساختمان اجرا شده 
است.بقایی خاطرنشان کرد: ساختمان انرژی مضاعف منطقه 1۳ برای نخستین بار 
در کشور در شهر اصفهان اجرا شده است و قابلیت آن را دارد که به عنوان الگویی 

برای سایر شهرها ارائه شود.

ایجاد نخستین ساختمان انرژی مضاعف کشور در اصفهان
معاون شهردار اصفهان خبر داد:

مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز در 
نشست ستاد بزرگداشت سی و چهارمین سالگرد 
ارتحال امام راحل و قیام خونین ۱۵ خرداد، بابیان 
اینکه امام )ره( مبتکر حرکتی خاص در یک مقطعی 
از زمان است، گفت: تغییر ساختار سیاسی به وجود 
آمده با ابتکار امام )ره( امروز پرچم دار مبارزه با ظلم 

و استبداد در جهان است.
به گزارش »ایثار« استان البرز، سلیمان رستمیان در نشست 
ستاد بزرگداشت سی و چهارمین سالگرد ارتحال امام راحل و 
قیام خونین 1۵ خرداد که در سالن جلسات اداره کل بنیاد شهید 
و امور ایثارگران اســتان البرز برگزار شد، با گرامی داشت یاد و 
خاطر شهدا و ایثارگران، بنیاد را مولود تفکر امام راحل دانست 
و اظهار داشت: ما به امام )ره( مدیون هستیم و باید در راستای 
زنده نگه داشتن یاد و خاطر و زحماتی که این بزرگ مرد برای این 

کشور کشید تلاش کنیم.

مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز در ادامه بابیان 
اینکــه امام )ره( مبتکر حرکتی خاص در یک مقطعی از زمان 
است، گفت: کمتر کســی فکر می کرد جریانی مانند انقلاب 
اسلامی به وجود بیاید، تغییر ساختار سیاسی به وجود آمده با ابتکار 
امام )ره(، امروز پرچم دار مبارزه با ظلم و استبداد در جهان است.

وی افزود: با برنامه ای که امام راحل برای تشــکیل حکومت 
اسلامی داشــت، امروز در هلال شیعی و همه ی کشورهای 
اسلامی توسعه ی اندیشه ی تشیع و مبارزه برای حق طلبی در 
جهان وجود دارد.رستمیان گفت: در زمانی که تفکر دنیا به سمت 
و سویی غیر خدایی هدایت می شد، انقلاب ایران توجه ها را به 

سمت توحید و یکتاپرستی هدایت کرد.
مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز در ادامه تصریح 
کرد: دنیای سرمایه داری هیچ زمانی با این جریان موافق نبود و 
برای تک قطبی شدن، از بین رفتن و انحراف مسیر انقلاب موانع 
زیادی را ایجاد کــرد.وی افزود: بیش از ۶0 جریان و گروهک 

سیاسی را در ایران ساماندهی کردند که هر یک از آنان با یک 
نحله و تعریف جدیدی از اســلام و دین وارد شدند که تمامی 
اینها از خارج از کشور تغذیه می شد، امام )ره( با صبر و حوصله و 
مدیریت استراتژیک خود در برابر این هجمه ها ایستادگی کرد و 
انقلاب را هدایت کرد.رستمیان گفت: پس از گذر از تمامی این 
هجمه ها، 8 سال جنگ را بر ما تحمیل کردند که با مجاهدت 
شهدا، ایثارگران، رزمندگان و مردم غیور، کشور از این برهه هم 
با سربلندی عبور کرد. جنگ ایران و عراق جنگی خاص بود که 

سرنوشت خاورمیانه را تغییر داد.
اعزام ایثارگران البرزی به مرقد امام )ره(

دبیر شورای ترویج فرهنگ ایثار و شهادت استان البرز در ادامه 
بابیان اینکه بنیاد ظرفیت اعزام ایثارگران به مرقد امام )ره( را دارد، 
گفت: با توجه به وضعیت جسمانی برخی ایثارگران در صورت 
همــکاری و رزرو جایگاه، بنیاد آمادگــی برنامه ریزی و  اعزام 
ایثارگران به مرقد امام )ره( را دارد.رستمیان افزود: برپایی درمانگاه 

صلواتی توسط بیمارستان امام خمینی )ره( کرج، حضور کارکنان 
بنیاد در مرقد امام )ره( جهت تجدید میثاق با آرمان های معمار 
کبیر انقلاب اسلامی، حضور پرشور ایثارگران و کارکنان بنیاد در 
مراسم بزرگداشت سالگرد امام )ره( و تبلیغات محیطی از دیگر 
برنامه های بنیاد با مشارکت دیگر دستگاه ها در راستای گرامی 

داشت سالگرد رحلت امام )ره( است.
شهید ادیبی اسطوره ای به یادماندنی

مدیرکل بنیاد شــهید و امور ایثارگران اســتان البرز در ادامه 

بابیان اینکه شهید ادیبی یک اسطوره به یادماندنی برای استان 
البرز اســت، بر لزوم برگزاری یادواره این شهید والامقام تأکید 
و تصریح کرد: شــهید 24 ســاله طلبه »همت الله ادیبی« از 
شاگردان حضرت امام )ره( و اولین شهید استان البرز است که 
در قیام خونین 1۵ خرداد و در راستای دفاع از اسلام مظلومانه 

به شهادت رسید.
وی افــزود: باید خاطرات و زندگی نامه این شــهید احصاء و 
مراسمی درشان این شهید والامقام در سطح استان برگزار گردد.

تغییر ساختار سیاسی به وجود آمده با ابتکار امام )ره( 
امروز پرچم دار مبارزه با ظلم و استبداد در جهان است

تبریز - مسلمی: مدیر منطقه ۸ عملیات 
انتقال گاز از قابلیت اطمینان صددرصدی 
تاسیسات تقویت فشــار گاز طی سال 

گذشته در این منطقه عملیاتی خبر داد.
فیروز خدائی، با اعلام این خبر گفت: این منطقه 
موفق شــد در طول سال گذشــته با نگهداشت 
صددرصدی قابلیت اطمینان، نیاز مصرف کنندگان 
داخلی ) استانهای آذربایجان شرقی، غربی اردبیل و 

قسمت هایی از استانهای گیلان، زنجان و کردستان مربوط به حوزه استحفاظی منطقه ( بصورت کامل تامین 
کند. خدائی افزود: انجام روتین های کالیبراسیون، بازرسی فنی، بروسکوپی، آنالیز روغن، آنالیز ارتعاشات و آنالیز 
دما در تاسیسات، بهره برداری از تاسیسات اندازه گیری جهت اندازه گیری خواص فیزیکی و شیمیایی گاز 
صادراتی، انجام روتین 1۶000 ساعته توربین SGT400، اجرای Tube Cleaning ایستگاه اندازه گیری 
گاز نوردوز و بازرگان، پایش و اندازه گیری خواص فیزیکی و شیمیایی گاز صادراتی بصورت آنلاین جز اقدامات 

انجام یافته سال گذشته در ایستگاه ها می باشد. 
مدیر منطقه 8 عملیات انتقال گاز همچنین انجام تعمیرات خط انتقال گاز ۳0 اینچ تبریز / نوردوز در 2۹ نقطه، 
عملیات اتصال نهایی و تزریق گاز خط لوله 20 اینچ پری، انشعاب 12 اینچ نیروگاه آریان 2 زنجان و ۶ اینچ 
 و 8 اینچ سهند فلوت تبریز جمعا بطول 10101 متر، عملیات اسلیوگذاری ) یک مورد (، تعویض شیر10 اینچ

 ) سه مورد ( را نیز از جمله اقدامات مهم انجام یافته دیگر طی این دوره اعلام کرد.
ولتاژگیری 7 هزار کیلومتر از خطوط لوله منطقه ۸ عملیات

مدیر منطقه 8 عملیات انتقال گاز همچنین از ولتاژگیری بالغ بر 7 هزار کیلومتر از خطوط لوله این منطقه در 
سال گذشته خبر داد. فیروز خدائی، با اعلام این خبر گفت: بمنظور انتقال پایدار و ایمن گاز، ولتاژگیری 7 هزار و 
2۹4 کیلومتر با برنامه ریزی های صورت گرفته طی دو نیمه برای تمامی خطوط لوله انتقال گاز تحت پوشش 
این منطقه عملیاتی انجام شد. خدائی به جذب 80 درصد اعتبارات سرمایه ای منطقه اشاره کرد و افزود: در 
بخش عملیات نیز نسبت به سال 1400 بکارگیری توربوکمپرسور و الکتروکمپرسورهای تاسیسات تقویت فشار 

گاز 1۵ درصد افزایش و نیز قابلیت دسترسی تاسیسات تقویت فشار گاز نیز 4 درصد افزایش یافت.
مدیر منطقه 8 عملیات انتقال گاز با اشاره به فرمایش مقام معظم رهبری ) مدظله العالی ( به عنوان سال »مهار 
تورم، رشد تولید« اظهار داشت: لازم است همه همکاران در یک زنجیره به هم متصل و بصورت منسجم بیش 

از پیش تمام تلاش خود را بکار گیرند تا زمینه ای برای تحقق شعار سال فراهم گردد.
وی ادامه داد: همکاری جمعی تأثیر بسزایی در حل مشکلات و بهبود فرایندها داشته و انسجام و یکپارچگی 
فضای مناسبی را برای مشارکت فکری و هم افزایی کارکنان در جهت بهره وری و رشد سازمانی ایجاد می کند.

شهردار فردیس گفت: مدیریت شهری 
فردیس از سرمایه گذاران بخش خصوصی 

استقبال می کند.
محمدرضا احمدی نژاد در اولین جلســه شــورای 
ســرمایه گذاری شهرداری فردیس که روز یکشنبه 
در دفتر شهردار برگزار شد، با تاکید بر لزوم شناسایی 
ظرفیت های شهر فردیس، اظهار کرد: باید پیش از 
جذب سرمایه گذار در راستای شناسایی ظرفیت های 

سرمایه گذاری در کاربری های مختلف اقدام کنیم. وی در ادامه با بیان اینکه نگاه مدیریت شهری فردیس کسب 
ســود به معنای اخص کلمه از طریق جذب سرمایه گذاران بخش خصوصی نیست، گفت: رویکرد شهرداری 
واگذاری وظایف و استفاده از بخش خصوصی برای ارائه خدمات به شهروندان است؛ در کنار آن نیز می توان 
همگام با ارتقاء خدمات، بهبود کمی در جذب درآمدهای پایدار را محقق کرد.شهردار فردیس عنوان کرد: موضوعات 
مناسب برای سرمایه گذاری همچون موضوع پسماند، سالن های ورزشی و… را جمع آوری کنید تا آنها را در 
جلسات آینده مورد بررسی قرار دهیم .وی با بیان اینکه فردیس دارای ظرفیت مطلوبی برای راه اندازی مجتمع های 
تفریحی است، افزود: البته سرانه تجاری در این شهر بالاست و این موضوع در جذب سرمایه گذار مؤثر خواهد 
بود؛ موضوع مشارکت در کشور موضوعی تازه و جوان است که این مهم بر لزوم آشنایی کامل و جذب مشاور 
سرمایه گذاری مجرب تاکید دارد.احمدی نژاد با اشاره به دستورالعمل جدید درآمد پایدار شهرداری ها، خاطرنشان 
کرد: باید از دید سرمایه گذار به مسائل نگاه کنیم تا با فرصت های جدید آشنا شویم و تهدید ها را شناسایی کنیم.

آخرین مرحله تمرینات تیم ملی والیبال کشورمان با حضور کمک مربی و لیبروی گلستانی در حال 
برگزاریست .

به گزارش پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان استان گلستان ؛ تمرینات ملی پوشان والیبال کشورمان برای قرارگرفتن 
در ترکیب تیم ملی والیبال ایران در هفته نخست لیگ ملت ها با حساسیت ویژه ای دنبال می شود .بهروز عطایی سرمربی 
تیم ملی اسامی 1۵ بازیکن را برای حضور در این تمرینات، اعلام کرده است .آرمان صالحی لیبروی گلستانی است که 
اسمش در لیست 1۵ نفره سرمربی تیم ملی دیده می شود .همچنین عیسی سنگدوینی سرمربی تیم پاس گرگان که در 
 فصل گذشته مقام سوم لیگ را کسب کرده بود در کادر فنی به عنوان کمک مربی ملی پوشان رادر این اردو همراهی 

می کند.لازم به ذکر است تمرینات تیم ملی کشورمان زیر نظر کادر فنی تا 10 خرداد ادامه دارد.

شهردار فردیس مطرح کرد:خدائی اعلام کرد؛

 قابلیت  اطمینان صددرصدی
 تاسیسات منطقه 8 عملیات انتقال گاز

 استقبال از سرمایه گذاران
 بخش خصوصی

 2 گلستانی در آخرین مرحله 
تمرینات تیم ملی والیبال جمهوری اسلامی ایران

تبریز - مســلمی: مدیرعامل شرکت توزیع 
نیروی برق تبریز گفت: به منظور رویت پذیری 
کنتورهای تکفاز خانگی و تجاری، کنتور برق 

۱۵4۰ مشترک هوشمندسازی شده است.
عباس حسامی اظهار کرد: به منظور رویت پذیری 
کنتورهای تکفاز خانگی و تجاری ضمن فعال سازی 
پیمانکاران مربوطه، اکیپــی از همکاران دفتر لوازم 
اندازه گیری تشــکیل شد.وی با بیان اینکه موضوع 

هوشمندسازی کنتورهای برق خانگی از بهمن ماه سال 1401 آغاز شده است، افزود: با توجه به این موضوع 
تعداد 21 مجتمع مسکونی، تجاری مشتمل بر 1۵40 مشترک با نصب مودم یا کنتور Gateway رویت پذیر 
شده است.مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز با بیان اینکه درصد قرائت کارکرد مشترکان مزبور بالای ۹0 
درصد است، ادامه داد: در هفته های آتی ضمن ادامه و تسریع روند نصب تجهیزات اندازه گیری در مجتمع های 

جدید، درصد قرائت کارکرد مشترکین موجود نیز بهبود داده خواهد شد.
برق تبریز در مسیر علم و دانش با تغییرات جدید

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز با بیان اینکه شرکت دارای نیروی هایی توانمند گفت: مدیریت شرکت 
از فکر و ایده جدید همکاران حمایت می کند.در مراســمی با حضور مدیرعامل و همکاران  شرکت از کتاب 
»ممیزی داخلی به زبان ساده« که توسط مهرداد سرکش مدیر دفتر توسعه مدیریت و تحول اداری شرکت ترجمه 
شده، رونمایی شد.طی این مراسم عباس حسامی، مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز با بیان اینکه فعالیت 
در این حوزه ارزشمند و قابل قدردانی است، اظهار داشت: بهره مندی از دانش روز دنیا نیاز شرکت بوده و در حوزه 
ممیزی داخلی دیگر سازمان ها و شرکت ها نیز می توانند از این کتاب بهره مند شوند.وی با بیان اینکه خوشبختانه 
شرکت دارای نیروی هایی توانمند، با استعداد و با دانش آکادمیک است، اضافه کرد: در بحث تالیف و ترجمه داشتن 
اطلاعات سطحی و دانستن صرف زبان خارجی کافی نبوده و نیاز به دانش فنی ترجمه و شناخت عمیق مطالب 
است.مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز با تاکید بر اینکه کارهای علمی مفید در عملکرد شرکت موثر و 
ارزشمند است، ادامه داد: برای ارتقای جایگاه علمی و عملیاتی شرکت باید با تفکر و اندیشه ای جدید در مسیر علم 
و تحقیق و دانش نو حرکت کنیم.حسامی با بیان اینکه واحد تحقیقات شرکت در معرفی چنین آثاری پیش قدم 
باشد، تاکید کرد: با توجه به تغییرات اساسی و جدی در ساختار سازمانی و نیروی انسانی شاهد پویایی و تحرکات 
خوبی در شرکت بوده ایم و امیدواریم با داشتن چنین نیروهای توانمند و علاقه مند به حوزه تخصصی خود، 
این روند همچنان ادامه داشته یابد.وی با تاکید بر اینکه در مقابل فکر و ایده جدید نباید ایستاد، خاطرنشان کرد: 
مدیریت شرکت در کنار همکاران بوده و از فکر و ایده جدید حمایت می کند.کتاب »ممیزی داخلی به زبان ساده« 

نوشته ان- دبلیو فیلیپس از معدود کتاب های پرفروش در مورد ممیزی استاندارد  ISO۹001:201۵ است.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز خبر داد؛

 هوشمندسازی
 کنتور برق 1540 مشترک

هادی روستایی در حاشیه یکصد و هفتاد و هفتمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر فردیس 
که با حضور اعضای شورای اسلامی شهر، شهردار و معاونین شهرداری فردیس برگزار شد، 
اظهار کرد: بدوا پس از اعلام رسمیت جلسه توسط ریاست شورا، دبیر جلسه نسبت به قرائت 
بندهای تحریری اقدام کرد که از اهم موارد مورد بررســی واقع شده در جلسه مذکور موضوع 
۳فقره از لوایح شــهرداری با موضوع پلاکهای ثبتی مربوط به برخی از شهروندان بود که در 
قالب مصوبات کمیسیون حقوقی و املاک در جلسه مطرح و پس از استماع توضیحات رئیس 
کمیسیون مذبور به بحث و تبادل نظر فی ما بین اعضای حاضر در جلسه قرار گرفته و نسبت به 

آنها اتخاذ تصمیم شد.
سخنگوی شورای اسلامی شهر فردیس عنوان کرد: در ادامه جلسه و با توجه به ارائه توضیحات ریاست کمیسیون 
عمران، شهرسازی و حمل و نقل ترافیک در خصوص یک فقره از لوایح شهرداری که از اهمیت خاصی نیز برای 
مجموعه مدیریت شهری برخوردار بود، موضوع مجددا جهت تعیین تکلیف نهایی در جلسه مطرح گردید که جهت 
اطاله بیش از حد در زمان رسیدگی به موضوع مطروحه و گذشت دقایقی پس از پایان جلسه، ادامه رسیدگی به این فقره 

از لوایح شهرداری به جلسه آتی موکول شد.

قائم مقام شهردار فردیس با تاکید بر لزوم فراهم 
سازی زمینه برای ورود سرمایه گذاران بخش 
خصوصی به این شهر، گفت: همکاری با بخش 
خصوصی عملکرد شهرداری را بهبود می بخشد.

حمیدرضا عسگری در اولین جلسه شورای سرمایه گذاری 
شهرداری فردیس که در دفتر شهردار برگزار شد، با تاکید 
بر لزوم ایجاد بستر برای سرمایه گذاری در شهر فردیس، 

اظهار کرد: این شهر مستعد سرمای گذاری هست و در آن پتانسیل کافی برای ورود سرمایه گذاران وجود دارد.وی در ادامه 
با بیان اینکه شهرداری ها جز مباحث عمرانی و خدماتی، شرح وظایف دیگری نیز همچون توسعه اماکن فرهنگی، وزشی، 
اقتصادی، تفریحی و… برای استفاده شهروندان دارند، عنوان کرد: با استفاده از سرمایه گذاران بخش خصوصی می توانیم 
هزینه های شهرداری را در احداث و اداره این اماکن کاهش داده و همزمان علاوه بر خدمت رسانی به شهروندان، درآمد 
پایدار نیز داشته باشیم.عسگری تاکید بر لزوم فراهم سازی زمینه های لازم برای مشارکت سرمایه گذاران بخش خصوصی، 

تصریح کرد: با این اقدام عملکرد شهرداری بهبود می یابد و رضایتمندی شهروندان نیز جلب می شود.

قائم مقام شهردار فردیس:سخنگوی شورای اسلامی شهر فردیس:

یکصد و هفتاد و هفتمین جلسه رسمی 
شورای اسلامی شهر فردیس برگزار شد

همکاری با بخش خصوصی عملکرد 
اصفهان -بهمن راعی: با پیگیری اســتاندار اصفهان، مقرر شــد رؤسای کانون های شهرداری را بهبود می بخشد

حمل ونقل استان با وزیر راه و شهرسازی دیدار و مشکلات صنف خود را در سطح ملی 
پیگیری نمایند.

دکتر سیدرضا مرتضوی استاندار اصفهان در دیدار با رؤسای کانون های حمل ونقل کالا، مسافر و کامیون 
داران استان بیان کرد: بسیاری از مباحث و مشکلات این مجموعه ها، بایستی در سطح ملی پیگیری و برای 

چالش ها چاره اندیشه شود .
استاندار اصفهان در جریان این نشست با برقراری تماس تلفنی با وزیر راه و شهرسازی قول مساعد گرفت 
تا جلسه ای مشترک میان دکتر بذرپاش وزیر راه و شهرسازی و رؤسای کانون های حمل ونقل استان برگزار و 

برای مشکلات این صنف پرتلاش چاره اندیشی شود.
وی همچنین با اشاره به جنگ اقتصادی نابرابر توسط رژیم سلطه علیه ایران اسلامی، گفت: دشمن به 
صورت مادام در حال فتنه انگیزی و پمپاژ خبر منفی در کشور است.دکتر مرتضوی خاطرنشان کرد: اگر به این 
نتیجه برسیم که همه ما در یک کشتی هستیم تلاش خواهیم کرد تا با ایجاد تعادل موجبات توسعه کشور 
را فراهم کنیم.گفتنی است: در این دیدار دو ساعته، رؤسای کانون های حمل ونقل استان به بیان چالش ها و 

مطالبات صنفی خود پرداختند.

دیدار استاندار اصفهان با رؤسای کانون های 
حمل ونقل کالا، مسافر و کامیون داران استان
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